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Kommer fler broddar att beställas? 
Enkel fråga till ordförande för natur- och trafiknämnden 
 
Gratis broddar har funnits att hämta i receptionen i Nacka stadshus för den som behöver.  Inte minst 
ur ett äldreperspektiv är det bra. Broddarna är i och för sig av enkel sort, men bättre än inga broddar 
alls. 
 
När broddar skulle hämtas nyligen var de slut. Ingen visste om det skulle beställas nya till denna halk-
period. 
 
Min fråga är: 
 

 kommer Nacka kommun att se till att tillhandahålla broddar av god kvalitet denna 
vinterperiod? 

 
 
Nacka den 28 januari 2016  
 
Kaj Nyman (S) 
 
 

 


